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SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr 29 Plats: Telefonmöte Datum: 2015-05-19 Tid: 20.00-21,40 

 
Närvarande: Närvarande:  
Johnny Nederman, Birgitta Jönsson, Annelie Carlsson, Per-Ivan Degerman,  
Karin Petersson, Clas Möller och Carl Helander,  
Frånvarande:    

§ 1 Mötets öppnande: 

Johnny Nederman förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning: 

Dagordningen godkändes. 
 

 

§ 3 Val av justeringsman: 

Till justeringsman valdes Birgitta Jönsson 
 

 

§ 4 Val av mötes sekreterare: 
Karin Petersson valdes till sekreterare. 

 

§ 5 Föregående Protokollet:  
Föregående protokoll godkändes. 
 
§ 6 Kassören redogjorde för ställningen 
1 medlemmar som inte har betalt årsavgiften. Kassan är god. 
 
§ 7 Sommarmöte 
Clas kom med ett förslag på förra mötet, Att ha ett sommarmöte för alla ras-
föreningarna och diskutera om riksmönstring m.m. Avvaktar, måste hitta plats. 
 
§ 8 Avelsrådet  
Inrapporteringen till Elitlamm 
21 juni första körningen till Elitlamm 9 juli publiceras  
23 aug andra körningen för 8 sep 
 
Listrapporteringen 12 juni andra 21 augusti  
Ska läggas ut på FB hemsida mail 
 
§ 9 Stämman  
Johnny redogjorde för helgen Ulricehamn.  
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§ 10 Domarträff  
Johnny tar kontakt med Torgil.  
 
§ 11 Riksbedömning  
Kommer att skicka ut intresseanmälan till medlemmar. Om man vill deltaga och var 
man vill vissa sina djur.  
 
§ 12 Baggauktionen  
Kommittén har börjat att arbeta för 2015 års baggauktionen. Baggauktions kommittén 
hade möte i går. Johnny redogjorde för mötet. 
 
§ 13 Övrigt Domarkläder till domarna. Diskuterades, vi avvaktar till nästa år. 
 
 

Mötets avslutas: 

Nästa möte. 
 
Johnny tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 

 

  

 

 

Karin Petersson, sekreterare 

 

 

Johnny Nederman, ordförande  Birgitta Jönsson, justerare 

 

 

 

  
  
  


